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朝陽科技大學
094學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	3701
	Course Number
	3701

	授課教師
	童伊迪
	instructor
	TUNG,YI TI

	中文課名
	社會工作個案管理
	Course Name
	Social Work Case Management

	開課單位
	社會工作系(四進)四A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	3
	Credits
	3

	課程目標
	說明個案管理的發展、內涵、功能、實施技巧及運作模式。培養同學結合社會工作直接、間接服務方法，包括：個案工作、團體工作、社區工作、行政管理、研究方法等知識與技能，運用於特定範疇或對象，整合成社會工作個案管理的實務模式。
	Objectives
	To illustrate the history, function, practice skill of case management, and connecting the resources and working with other professional or agent. Furthermore, combining the casework, group work, community work, social work administration and mythology, to provide a holistic service model for the client will be highlight.

	教材
	黃源協、陳伶珠、童伊迪（2004）個案管理。台北：雙葉書廊。

‧王玠、李開敏、陳雪珍（1998）社會工作個案管理。台北：心理出版社。‧Rothman, J. & Sager, J.S. (1998) Case Management: Integrating individual and community practice. MA: Allyn & Baconl
Frankel, A. J. & Gelman, S. R.（1998）

‧Case Management-- An Introduction to concepts and skills. Chicago: Lyceuml
Weinbach, R. W.（1994）The social worker as manager: theory and practice. MA: Allyn & Bacon
	Teaching Materials
	 

	成績評量方式
	課堂出席與參與 20%

小組作業 25%

個人作業 25%

期末考 30%
	Grading
	

	教師網頁
	

	教學內容
	1.協助同學認識個案管理的發展、內涵、功能、實施技巧及運作模式

2.協助同學結合社會工作直接、間接服務方法，包括：個案工作、團體工作、社區工作、行政管理、研究方法等知識與技能，運用於特定範疇或對象，整合成社會工作個案管理的實務模式。
	Syllabus
	The Development, content, function and process of Case Management.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

